



München, 23. Juli 2018

LUPP + PARTNER BERÄT UNIGESTION BEIM  
EINSTIEG IN DIE ROBUR GROUP

Lupp + Partner hat Unigestion beim Einstieg in die ROBUR Industry and Building Service Group GmbH ("ROBUR Group") beraten.

Unigestion ist eine Asset-Management-Boutique, die Kundenvermögen von 26.2 Milliarden US-Dollar (Stand Ende März 2018) in vier verschiedenen Kompetenzbereichen - Aktien, Private Equity, Multi-Asset-Strategien und Alternatives - verwaltet. Unigestion tätigte die Investition im Rahmen seines Euro Choice Private Equity Anlageprogramms, das auf Investitionen in Buyouts und in Wachstumskapital sowie in sorgfältig ausgewählten Speziälsituationen in kleine und mittlere Unternehmen in Europa fokussiert ist.

Die ROBUR Group, die in 2015 als Antwort auf die sich verändernden Herausforderungen hochwertiger Industrieservicedienstleistungen gegründet wurde, gehört mit mittlerweile 15 Unternehmen und knapp EUR 150 Mio. Umsatz in 2018 nach eigenen Angaben zu den Top 10 Industrieservicedienstleistern in Deutschland. Im Rahmen einer Kapitalerhöhung im Mai 2018, an der auch Unigestion wesentlich beteiligt war, konnte die ROBUR Group ihre Eigenkapitalbasis auf EUR 110 Mio. erhöhen.

Munich, 23 July 2018

LUPP + PARTNER ADVISES UNIGESTION ON  
ITS INVESTMENT IN ROBUR GROUP

Lupp + Partner advised Unigestion on its investment in ROBUR Industry and Building Service Group GmbH ("ROBUR Group").

Unigestion is a boutique asset manager responsible for managing USD 26.2bn (as of end of March 2018) in client assets across four areas of expertise: equities, private equity, multi-asset and alternatives. Unigestion streamlined its investment in ROBUR Group through its Euro Choice Direct private equity investment programme, which focuses on buyout, growth capital special situation investments in small to medium sized European companies.

The ROBUR Group, founded in 2015 as a response to the challenges of high-quality industrial services, comprises currently already 15 companies and makes a turnover of approx. EUR 150 million in 2018. It is, according to its own assessment, one of the top 10 industrial service providers in Germany. As part of a capital increase in May 2018, in which Unigestion considerably participated, ROBUR Group was able to increase its equity base to EUR 110 million.